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 Re videregående skole  

Skoleår:   2022-23    Møtedato: 12.12.22. 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Maria Ionescu 

Nestleder (elev)  Amalie U. Skjeggestad 

Andre elevrepresentanter   Anine Sjøblom 
Thomas Schlytter-Hansen 
Martin Brattekværne Bakke 
Andrea Strøm 
Simen Sletvold Orerød 
Per-Henning Johnsen Haga 
Hedda Buom 
Kaja Simonsen 

Rektor/skolelederrepresentant   Sindre Leuschner Bjerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Stine Andresen 

Skoleeierrepresentant   Anita Eikeland Larsen 

Representant skolehelsetjenesten Anette Marie Ustad 
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Til stede: Anette, Sindre, Stine, Anita, Marianne, Maria, Hedda, Kaja, Martin, Thomas og Anine. 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

Marianne Bøhle skal overta funksjonen som elevrådskontakt etter 

Stine fra 01.01.23.  Anita skal overta noen andre funksjoner i 

forhold til elevene (avslutninger).  Ut skoleåret. 

Elevundersøkelsen: Info er gitt i plenumsmøtet. 1/3 har svart på 

undersøkelsen per nå (fredag 09.12) 

Undervisningsopplegg om rus. Tillitselever melder seg til Sindre. 

Hilde og Dina på Re blir også med, og representanter fra Bø. 

Opplegget skal brukes på alle skolene. 

Ønsker om utstyr er meldt til drift. Kantina skal det være møte 

med senere. 

07/2022-23  Forslag til “Vedtekter for 

elevrådet ved Re 

videregående skole”, samt 

“Årshjul og elevrådsarbeid” - 

oppfølging og konkretisering 

 Vedtektene skal gjøres kjent.  Det informeres på rektors 

halvtime i januar– rektor har ansvar. Martin, Maria og 

Marianne samarbeider også på forhånd.  

Maria og Martin kan legge ut i teamet skolen vår - 

elevrådet - kan dermed informere. Dette er gjort allerede. 

Dette er sak på første plenumsmøte etter nyttår. - Martin 

har ansvar. 

09/ 2022-

23 

Saker fra elevrådsstyret og 

plenumsmøtet 

Ingen konkrete saker denne gangen. Martin gikk gjennom 

referatet. 

10/2022-23 Miljøfyrtårn - 

avfallsbehandling på skolen 

Stine informerte om: Sorteringsgraden er nå 43,24%. Det 

er lavt og langt fra skolens mål. AMU ønsker å få med 

elevrådet og SU/SMU for å forbedre skolens 

sorteringsprosent. Før 01.04.23. skal det utarbeides 

rapport for 2022 og handlingsplan for 2023 innen 

miljøfyrtårnarbeid. På dette feltet skal det være 

elevmedvirkning. Elevene skal kunne komme med forslag 

til tiltak i handlingsplanen. 

Saken følges opp på følgende måte: Sak på plenumsmøte 

etter nyttår (Martin) - det er ønskelig med diskusjon og 

innspill fra tillitselevene. Det dreier seg om holdninger og 

bevisstgjøring. Lærernes rolle er viktig! Be om drahjelp! 

Bør tillitseleven og lærer ha mandat til å minne om 

rydding etter ei økt. Det kan være behov for opplæring - 
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hva skal legges i de forskjellige boksene. Flere forslag 

/innspill kom allerede på møtet 

Saken tas opp på neste SU/SMU - med mål å lage en plan. 

Ansvar Maria. 

 Eventuelt    Rektor informerte om nytt gulv i hallen. Vi må endre på 

rutinene ved bruk av hallen. Dette tar vi i aktuelle tilfeller. 

Hei-uka. Er under planlegging. Uke 10 er foreslått. Maria 

ønsker en leder for gruppa. Til nå er det ønskelig å ha 

aktiviteter i hallen. Kan fotballhallen brukes? 

Framdriftsplan og struktur er viktig. Arbeidsgrupper 

anbefales. Trekk inn ansatte.  

Det er til nå ikke planlagt uke for psykisk helse. Hei-uka 

regnes som et arbeid for god, psykisk helse.  Innspill fra 

helsesykepleier om å legge vekt på psykisk helse og sex. 

Forslag: Temauke: “ Sex i uke 6”. Det er viktig å lage et 

opplegg vi gjennomfører på en god måte - ikke ha alt for 

store mål.  Elevrådsstyret kan ha et samarbeid med 

helesykepleier før neste SU/SMU-møte. Sak på neste 

elevrådsstyremøte der Anette inviteres. Så videre til 

SU/SMU. 

 
     Det er foreløpig ikke avtalt tidspunkt for neste møte i 

SU/SMU 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

      

   

   

   

 


